
OBČINA DOBROVA-POLHOV GRADEC 
Občinski svet 
Ul. Vladimirja Dolničarja 2 
1356 DOBROVA 
 
Številka: 032-01-3219/2005  
Datum:   26. 10. 2005 
 

Z A P I S N I K 
19. redne seje občinskega sveta Občine Dobrova- Polhov Gradec, ki je bila v sredo, 
26. 10. 2005 ob 19.00 uri v sejni sobi gasilskega doma na Dobrovi.  
 
Prisotni svetniki : 
Franc Bradeško (prišel 19.57), Janko Dolinar, Dr. Janko Dolinar (prišel 19.55),  
Andreja Dolinar, Harison Kirinčič, Leopold Oblak, Jože Oven, Marjan Plestenjak, 
Marjan Pograjc, Anton Potočnik, Viktor Prosen, Mateja Rotar (prišla 19.25), Franc 
Setnikar, Olga Skopec,  Milan Velkovrh.  
 
Ostali prisotni: župan Lovro Mrak,  
 
Uprava: Tadeja Plestenjak, Helena Čuk, Mojca Sečnik, Boris Krnjajič, Jože Brezeovec, 
Barbara Velkavrh. 
 
Odsotni svetniki: Damjan Širca, opr. odsoten. 
 
Vabljeni: Aleksandra Velkovrh, medobčinski inšpektorat, Riko Gantar, občinski 
urbanist 
   
Župan je svetnike pozdravil in ugotovil, da je seja sklepčna.   
 
Predlagani dnevni red:    
1. Potrditev zapisnika 18. redne,  7. in 8. izredne seje. 
2. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi organa skupne 

občinske uprave »medobčinska inšpekcijska služba«, poročevalka: Aleksandra 
Velkovrh, vodja inšpektorata. 

3. Potrditev Programa opremljanja VS 39/5-Boršt, m.e. 2A/A. 
4. Predlog Delovne skupine- vodni zadrževalniki za odločanje na občinskem svetu. 
5. Predlog Programa priprave Prostorskega reda občine Dobrova- Polhov Gradec. 
6. Potrditev sklepa o določitvi cene socialno varstvene storitve Pomoč družini na 

domu v občini Dobrova- Polhov Gradec. 
7. Potrditev Sklepa o namembnosti spodnje osnovne šole OŠ Dobrova. 
8. Predlog sklepa za odkup dela zemljišča za potrebe OŠ Dobrova.  
9. Mnenje k predlogom za začetek postopka za ustanovitev občine Šentjošt, Polhov 

Gradec in Dobrova in za določitev njihovih območij. 
10.Vprašanja in pobude svetnikov. 
11.Razno. 
 
G. Potočnik je predlagal, da se 9. točka premakne na 3. mesto zaradi prisotnih 
predstavnikov KS Šentjošt, Dobrova in Polhov Gradec. 
G. Velkovrh je bil mnenja, da bi morala biti 10. točka na običajnem drugem mestu. 
 
Župan je dal na glasovanje predlagani dnevni red v prvotni obliki.  
 
 
Dnevni red je bil sprejet z naslednjimi glasovi: 
ZA: 6 glasov      PROTI: 4 glasovi 
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Ad 1) Potrditev zapisnika 18. redne seje, 7. in 8. izredne seje občinskega 
sveta  
Pripomb za zapisnik 18. redne seje ni bilo.  
ZA: 12 glasov      PROTI: 0 glasov 
Zapisnik 18. redne seje je bil soglasno sprejet. 
 
V zapisniku 7. izredne seje se sklep 170/2/7i dopolni s poimensko navedbo svetnikov, 
ki so se vzdržali glasovanja in tistih, ki so glasovali proti, (svetnika Marjan Plestenjak 
in Janko Dolinar sta se glasovanja vzdržala, glas proti je podala svetnica Olga 
Skopec). 
ZA: 12 glasov      PROTI: 0 glasov 
S popravkom se sprejme zapisnik 7. izredne seje. 
 
Pripomb na zapisnik 8 izredne seje ni bilo. 
ZA: 9 glasov      PROTI: 0 glasov 
Zapisnik 8. izredne seje je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 2) Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi 
organa skupne občinske uprave »medobčinska inšpekcijska služba 
 
Za nadzor nad izvajanjem odlokov so občine Vrhnika, Logatec, Brezovica, Dobrova-
Polhov Gradec in Borovnica sprejele odlok o ustanovitvi organa skupne medobčinske 
inšpekcijske službe, ki deluje 6 mesecev in ima dva zaposlena.  
 
V pol leta so imeli največ prijav s področja posegov v občinske ceste, sledijo divja 
odlagališča odpadkov, odvodnjavanja fekalij, napake na državnih cestah. Prijave, za 
katere inšpektorat ni pristojen, posreduje ostalim pristojnim inšpekcijam. Predlagane 
spremembe odloka so že sprejeli v ostalih občinah. 
 
Predlog spremembe odloka obravnava dve spremembi in sicer  

1. preimenovanje organa »Medobčinska inšpekcijska služba« v »Medobčinski 
inšpektorat« in  

2. pooblastitev Medobčinskega inšpektorata kot prekrškovnega organa. Po 
besedah inšpektorice Aleksandre Velkovrh je namen inšpektorata predvsem 
preventivne narave. 

 
V razpravi so sodelovali naslednji svetniki: Milan Velkovrh, Marjan Plestenjak, Anton 
Potočnik, Janko Dolinar in Andreja Dolinar ter  

 pohvalili delo inšpekcije,  
 zanimalo jih je, ali se inšpektoratu lahko odda tudi anonimne prijave oziroma 

kako je zaščiten prijavitelj,  
 predlagali so, da uprava pregleda pobude svetnikov, ter inšpekcijo obvesti o 

problemih za katere je pristojna.  
 
Po besedah ga. Velkovrh, podatki o prijavitelju niso obvezni, so pa inšpekciji v pomoč 
pri posameznih primerih (enako velja pri navedbi parcelne številke). Vsako prijavo 
predhodno pregleda občinska uprava.  
 
Vsebina občinskih odlokov, po mnenju inšpekcije, ni dovolj natančno opredeljena in 
predlaga, da se odloke pregleda in opredeli njihovo vsebino, tako da bo mogoče tudi 
izvajanje odlokov. 
 
Svetniki so v nadaljevanju izpostavili predvsem problem deponije na Hruševem in 
preglednosti cesta na Dobrovi, pri odcepu za Stransko vas.  
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Inšpekcija je po besedah ga. Velkovrh seznanjena s problemom deponije na 
Hruševem in poskuša doseči razveljavitev pridobljenih soglasij. Za problem vidljivosti 
na omenjenem križišču bo inšpekcija opravila ogled na podlagi prijave. 
 
Občinski svetniki so sprejeli naslednji: 
Sklep 176/1/19  
»Občinski svet občine Dobrova - Polhov Gradec sprejme Odlok o spremembah in 
dopolnitvah Odloka o ustanovitvi organa skupne občinske uprave »Medobčinski 
inšpektorat« v predlaganem besedilu.« 
 
ZA: 13 glasov       PROTI: 0 glasov 
(glasovalo je 13 svetnikov, od 7.25 je na seji prisotna Mateja Rotar). 
 
Ad 3) Potrditev Programa opremljanja VS 39/5-Boršt, m.e. 2A/A 
 
Pred sejo je Lista za Dobrovo pisno posredovala dodatno mnenje k tej točki, ki ga 
Občinski svet ni obravnaval, ker z njegovo vsebino ni bil pravočasno seznanjen. 
 
Območje programa opremljanja zajema tako ožje in širše območje. 
Kot ožje območje  se upošteva območje, določeno z  Urbanistično rešitvijo za VS 39/5 
Boršt - del, št. pr. U03-03 z dne 28.09.2003. 
Širše območje obsega še dodatno primarni vodovod, cesto, javno razsvetljavo, 
telefonsko omrežje, kabelsko omrežje in igrišče, na katero se bo ožje območje 
priključilo. Na stroških pripadajočih del v širšem območju so udeleženi v sorazmernem 
delu tudi bodoči investitorji. Ti stroški se bodo opredelili posebej v urbanistični 
pogodbi. Pod širše območje spada tudi: 
 izgradnja primarnega vodovoda skladno s pogoji – pogodbo KS Dobrova v 

sorazmernem deležu investicije, 
 rekonstrukcija ceste Gabrje – Boršt v sorazmernem deležu investicije, 
 v primeru izgradnje nove dovozne ceste v sorazmernem deležu investicije. 

V času gradnje bodo investitorji v primeru poškodb vozišča na cesti parc. štev. 2138, 
k.o. Šujica, takoj sanirali poškodbe in vozišče vzpostavili v prvotno stanje na lastne 
stroške. 
 
Naročnik programa opremljanja Boršt VS 39/5 je skupina investitorjev, ki so hkrati 
tudi zavezanci za plačilo komunalnega prispevka oziroma bodo z Občino sklenili 
pogodbo, s katero se zavežejo urediti komunalno infrastrukturo na obravnavanem 
območju. 
 
Pogodba jih zavezuje: 
1. po končani gradnji komunalne infrastrukture so naročniki dolžni izvesti parcelacije, 

tehnični pregled, pridobiti uporabno dovoljenje in izdelati katastre zgrajene 
komunalne infrastrukture, v analogni in digitalni obliki, s spremljajočo vsebino.  

2. Zgrajeno komunalno opremo s cestnim omrežjem bodo investitorji predali 
brezplačno v last, posest in upravljanje Občini Dobrova-Polhov Gradec (razen 
kanalizacije in začasne čistilne naprave, ki se preneseta šele po izgradnji glavnega 
kanala). 

3. Pred izdajo potrdila o poravnanem komunalnem prispevku morajo imeti investitorji 
sklenjeno urbanistično pogodbo in poravnane obveznosti, ki so predeljene v 
pogodbi.  

4. Investitorji so položili garancijo v višini 20 milijonov, v primeru, da stroškov za 
komunalno opremo ne bi poravnali.  

 
V razpravi so sodelovali: Franc Setnikar, Župan, Leopold Oblak, Jože Oven, Anton 
Potočnik in  Marjan Pograjc. Po zaključeni razpravi je župan dal na glasovanje 
naslednji  
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Sklep 177/2/19  
»Občinski svet potrjuje pripravljen program opremljanja za izgradnjo komunalne 
infrastrukture stanovanjskega kompleksa v urbanističnem območju VS 39/5- Boršt, 
m.e. 2A/A.« 

 
ZA: 11 glasov      PROTI: 1 glas 
Sklep je bil sprejet. 
(glasovalo je 15 svetnikov, od 19.55 je na seji prisotnih 15 svetnikov – dr. Janko 
Dolinar in Franc Bradeško, op.). 
 
Ad 4) Predlog Delovne skupine-vodni zadrževalniki za odločanje na 
občinskem svetu 
 
Obrazložitev koordinator delovne skupine-vodni zadrževalniki: 
 g. Harison Kirinčič, je na kratko povzel do sedaj opravljeno delo skupine-vodni 
zadrževalniki: 

 ogled podobno zasnovanega zadrževalnika v Podgorici pri Ribnici, 
 opredelitev glede vključitve problema vodnih zadrževalnikov na posvetu v 

okviru RPP petih občin na temo varovanja okolja, je bila skupina mnenja, da je 
to problem Mestne občine Ljubljana in Občine Dobrova-Polhov Gradec, zato ga 
ni potrebno izpostavljati v okviru razvojnega programa podeželja, 

 skupina je pripravila dopis ministru za okolje, ki se nanaša na nezakonitost in 
neustavnost gradnje predlaganih zadrževalnikov v naši občini. 

 
V razpravi so sodelovali: Harison Kirinčič, Marjan Plestenjak, Župan, Leopold Oblak, 
Janko Dolinar, Andreja Dolinar, Anton Potočnik, Marjan Pograjc, Jože Oven in Mateja 
Rotar. Svetniki so proti predlagani gradnji zadrževalnikov, vendar so mnenja, da je 
potrebno urediti problem poplavnih območij tudi na območju celotne občine. Zato je 
potrebno iskati nove rešitve, ki bodo sprejemljive tako za MOP, Mestno občino 
Ljubljana, kot za našo občino in občane. Hkrati je potrebno občanom predstaviti vse 
možnosti, v zvezi urejanjem poplavne varnosti. Dopis ministru za okolje, ki se nanaša 
na nezakonitost in neustavnost gradnje predlaganih zadrževalnikov v naši občini 
podpiše župan, in pripravljavec koordinator skupine - vodni zadrževalniki. Po razpravi 
so svetniki sprejeli naslednja sklepa: 
 
Sklep 178/3/19  
»Občinski svet občine Dobrova-Polhov Gradec potrjuje dopis delovne skupine- vodni 
zadrževalniki, ki se v imenu občinskega sveta posreduje Ministrstvu za okolje in 
prostor, v zvezi državnim lokacijskim načrtom za zagotavljanje poplavne varnosti JZ 
dela Ljubljane, s podpisom pripravljavca in sopodpisom župana občine.«  
 
ZA: 15 glasov      PROTI: 0 glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Sklep 179/4/19  
»Občinski svet občine Dobrova-Polhov Gradec potrjuje, da ima delovna skupina-vodni 
zadrževalniki, vsa potrebna pooblastila za uresničevanje sklepa občinskega sveta 
št.:174/4/8i, ki se nanaša na nasprotovanje gradnje zadrževalnikov na območju 
občine.«  
 
ZA: 12 glasov      PROTI: 1 glas 
Proti predlaganemu sklepu je glasoval svetnik Franc Bradeško. 
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Ad 5) Predlog Programa priprave Prostorskega reda občine Dobrova- Polhov 
Gradec  
 
Obrazložitev: 
Izvajalec, podjetje Locus, d.o.o. na podlagi sklepa občinskega sveta (18. redni seja, 
dne 09.06.2005, sklep št. 138/1/18), pripravlja projektno nalogo  Izhodišča za 
pripravo prostorskega razvoja in prostorskega reda občine Dobrova–Polhov Gradec. 
Izvajalec je v okviru izhodišč pripravil tudi Program priprave prostorskega reda občine 
Dobrova–Polhov Gradec, ki jih mora potrditi občinski svet. Čistopis programa priprave 
prostorskega reda Občine Dobrova–Polhov Gradec se naredi po izvedeni 1. prostorski 
konferenci.  
 
V razpravi so sodelovali: Franc Setnikar, Marjan Pograjc, Leopold Oblak, Anton 
Potočnik, Franc Bradeško, Boris Krnjajič in Riko Gantar. 
 
Svetniki so bili mnenja, da bi bilo potrebno roke za pripravo SPRO in PRO skrajšati na 
december 2006, predvsem zaradi pogostih sprememb zakonov iz področja urejanja 
prostora. V ta namen se poskuša poiskati možnosti za skrajšanje postopka, tako da 
določeni projekti lahko potekajo istočasno. 
 
Na možnost skrajšanja postopka lahko po mnenju župana vplivajo finančna sredstva, 
ker je v tem primeru potrebno sredstva v višini 80 milijonov zagotoviti v letu 2006. Po 
mnenju občinskega urbanista g. Gantarja je usposobljenih pripravljavcev SPRO in PRO 
v Sloveniji manj kot 10, medtem ko je občin ki pripravljajo navedene akte okoli 200, 
kar je potrebno upoštevati.  
 
Po razpravi so svetniki sprejeli naslednja sklepa: 
 
Sklep 180/5/19  
»Občinski svet občine Dobrova-Polhov Gradec potrjuje predlog PROGRAMA PRIPRAVE 
PROSTORSKEGA REDA občine Dobrova-Polhov Gradec.«  
 
ZA: 14 glasov      PROTI: 0 glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Sklep 181/6/19  
»Občinski svet občine Dobrova- Polhov Gradec nalaga občinski upravi, da se po 
opravljeni 1. prostorski konferenci za pripravo Strategije prostorskega razvoja in 
Prostorskega reda občine Dobrova-Polhov Gradec, pripravi izhodišča za skrajšanje 
postopka izdelave Strategije prostorskega razvoja in prostorskega reda, tako, da se 
postopek zaključi konec leta 2006.«  
 
ZA: 14 glasov      PROTI: 1 glasov 
Sklep je bil sprejet. 
 
Ad 6) Potrditev sklepa o določitvi cene socialno varstvene storitve Pomoč 
družini na domu v občini Dobrova- Polhov Gradec  
 
Obrazložitev: 
Člani odbora za zdravstvo in socialno varstvo so v letošnjem letu sprejeli sklep, da se 
skladno z zakonskimi možnostmi določi cena za storitev »Pomoč družini na domu« in 
se začne uveljavljati obveznost plačila teh storitev. Tovrstne storitve so bile za občane 
naše občine do sedaj brezplačne. V občini je med 25 in 30 oskrbovancev. 
 
Center za socialno delo Ljubljana Vič-Rudnik je oblikoval ceno storitve v višini 
2.593,00 SIT za eno efektivno uro. Sofinanciranje občine znaša najmanj 50% 
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(1.296,00 SIT). Upravičence lahko občina oprosti plačila, če izkažejo nezmožnost 
plačevanja storitve, oziroma se jim višina plačila izračuna na podlagi dohodka, ki ga 
prejemajo. 
 
Svetniki so sprejeli naslednji sklep: 
 
Sklep 182/7/19  
»Občinski svet občine Dobrova- Polhov Gradec sprejme sklep o ceni storitve Pomoč 
družini na domu v predlagani vsebini.«  
 
ZA: 15 glasov      PROTI: 0 glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 7) Potrditev Sklepa o namembnosti spodnje osnovne šole OŠ Dobrova 
 
Za obnovo šole na Dobrovi lahko občina dobi del sredstev od Ministrstva za šolstvo in 
šport v višini 20% investicije, vendar le v okviru predpisanih normativov in 
standardov. V kolikor občina preseže normative in standarde, mora investicijo v 
prostore, ki presegajo normative financirati sama.  
 
V tem primeru to pomeni, da v spodnji šoli ostane vrtec in glasbena šola. Če objekt 
namenimo drugi dejavnosti se vrednost objekta odšteje od sredstev sofinanciranja 
Ministrstva za šolstvo in šport. 
 
V razpravi so sodelovali: Leopold Oblak, Anton Potočnik, Andreja Dolinar, Harison 
Kirinčič, župan, Milan Velkovrh in Marjan Pograjc in po zaključeni razpravi  sprejeli 
naslednji sklep: 
 
Sklep 183/8/19  
»Občinski svet občine Dobrova-Polhov Gradec sprejme sklep o namembnosti spodnje 
šole OŠ Dobrova, Stara cesta 13, Dobrova v predlagani vsebini .«  
 
ZA: 15 glasov      PROTI: 0 glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 8) Predlog sklepa za odkup dela zemljišča za potrebe OŠ Dobrova  
 
V postopku pridobivanja gradbenega dovoljenja za gradnjo prizidka OŠ Dobrova, je 
upravna enota ugotovila, da je predvideni objekt na svojem severozahodnem delu 
umeščen le 1.2 m od meje s sosednjo parcelo in da za izdajo gradbenega dovoljenja 
potrebujemo pisno soglasje lastnika.  
 
Lastnica parcele ga. Kokelj Ivana je, podpisala ustrezno soglasje na podlagi katerega 
je UE izdala gradbeno dovoljenje. Na njeno je prošnjo župan podpisal izjavo o nameri, 
da je občina pripravljena zemljišče odkupiti v skladu z Zakonom o kmetijskih 
zemljiščih ali pa lastnici zagotoviti enakovredno nadomestno zemljišče. Parcela v 
izmeri 1624 m2 je v naravi njiva in je široka do 8 m široka, kar pomeni, da je tudi po 
obliki kot samostojno zemljišče uporabna zgolj za kmetijsko dejavnost.  
 
Lastnica je poskušala dano izjavo preklicati, ter nas obvestila, da parcelo prodaja po 
tržni ceni. O preklicu soglasja je obvestila tudi pristojno upravno enoto, kjer so jo 
seznanili, da pri izdaji gradbenega dovoljenja ni bila stranka v postopku in nima 
možnosti neposredne pritožbe na izdano gradbeno dovoljenje.  
 
Čez teden dni je lastnica na občino prinesla Cenitev tržne vrednosti kmetijskega 
zemljišča parc. št. 1286/1, k.o. Dobrova, ki jo je pripravil Čepon Drago s.p., sodni 
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izvedenec in cenilec za gradbeno stroko, visoke gradnje, zaključna dela iz Ljubljane. Iz 
cenitve je razvidno, da je ni ocenil kot kmetijsko zemljišče ampak kot bodoče 
funkcionalno zemljišče osnovne šole. Tržno vrednost je postavil na 60 EUR za m2, kar 
je praktično štiri krat toliko, kot znaša najugodnejša cenitev za to zemljišče, ki jo je 
po naročilu občine pripravil sodni izvedenec in cenilec za kmetijstvo in kmetijska 
zemljišča France Gorše, Domžale (15 EUR za m2). Cenilec je za občino izdelal tudi 
cenitev, ki obravnava to zemljišče kot običajno kmetijsko zemljišče in je približno 
trikrat  nižja od tiste ugodnejše (5 EUR za m2). 
 
Župan je svetnikom obrazložil,da bo potrebno pri šoli zagotoviti parkirišča, ki so 
predvidena na zemljiščih g. Janeza Birtiča.  
 
V razpravi so sodelovali Andreja Dolinar, Mateja Rotar, Marjan Pograjc, Marjan 
Plestenjak, Harison Kirinčič, Anton Potočnik in Župan. 
 
Prodaja kmetijskega zemljišča po cenitvi, ki jo je pripravil g. Drago Čepon, izrazito 
škodljiva, medtem, ko bi župan, kot podpisnik pogodbe, tudi kazensko odgovarjal.  
 
Svetniki so bili mnenja, da se župana pooblasti za prodajo zemljišč obeh lastnikov do 
višine 20 EUR/m2. Glede na to, da zemljišča ga. Ivane Kokelj za gradnjo ni potrebno 
odkupiti svetniki predlagajo, da se z odkupom počaka. 
 
Po razpravi so svetniki sprejeli naslednji sklep: 
 
Sklep 184/9/19  
»Občinski svet Občine Dobrova-Polhov Gradec sprejme sklep, da se za potrebe 
gradnje prizidka OŠ Dobrova odkupi mejno zemljišče par.št.: 1286/1 k.o. Dobrova, v 
izmeri do 1624 m2, ki je v lasti Kokelj Ivane, Dobrova 20, 1356 Dobrova. Zemljišče se 
nahaja na območju kmetijskih zemljišč in ima status kmetijskega zemljišča. 
 
Odkupna cena ne sme presegati 20 EU/m2. Enako velja tudi za zemljišča, lastnika 
Janeza Birtiča, katerih odkup se predvideva za ureditev parkirnih prostorov za OŠ 
Dobrova. Za odkup je pooblaščen župan.« 
 
ZA: 10 glasov      PROTI: 0 glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 9) Mnenje k predlogom za začetek postopka za ustanovitev občine 
Šentjošt, Polhov Gradec in Dobrova in za določitev njihovih območij 
 
Državni zbor RS je občino oziroma občinski svet občine Dobrova- Polhov Gradec z 
dopisom dne 10.10. 2005 in 14.10. 2005, pozval1, da do 2. novembra 2005 predloži 
državnemu zboru mnenje  k predlogom za začetek postopka za ustanovitev občine 
Šentjošt, Polhov Gradec in Dobrova in za določitev njihovih območij. 
 
V razpravi so sodelovali svetniki Leopold Oblak, Janko Dolinar, Harison Kirinčič, Franc 
Bradeško, Anton Potočnik, Marjan Plestenjak in Andreja Dolinar ter zavzeli mnenje, da 
podpirajo odločitev, ki jo bodo krajani izrazili z referendumom. 
 
Svetnik Harison Kirinčič je predlagal spremembo sklepa v delu besedila ki se glasi: 
»…podpira ustanovitev novih občin…« z besedilom » ne nasprotuje ustanovitvi novih 
občin«. Po njegovem mnenju lahko o razdelitvi občin odločajo le krajani na 
referendumu.  
 
                                                 
1 na podlagi 14. člena Zakona o lokalni samoupravi, 
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Po razpravi so občinski svetniki sprejeli naslednji sklep:  
 
Sklep 185/10/19  
 »Občinski svet občine Dobrova- Polhov Gradec ne nasprotuje ustanovitvi novih občin, 
v smislu izpolnjevanja pogojev po Zakonu o lokalni samoupravi in pozitivni odločitvi 
državnega zbora RS in referendumske volje občanov.« 
 
ZA: 15 glasov      PROTI: 0 glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 10) Vprašanja in pobude svetnikov 
 

Zap.št. 
Datum 
seje Svetnik Vprašanje, pobuda  

176 26.10.2005 Pograjc M. 

Predlaga ustanovitev komisije za 
spremljanje obnove in izgradnje OŠ 
Dobrova  

177 26.10.2005 Pograjc M. 

Zaradi večje varnosti otrok predlaga 
vidno označitev vseh šolskih poti na 
območju celotne občine.  

178 26.10.2005 Oven J. 

Za gradnje na območju Šujice občina 
v komunalnem prispevku zaračunava 
tudi stroške kanalizacije, ki ne deluje. 
Zanima ga rešitev.  

179 26.10.2005 Potočnik A. 
Poziva upravo, da pripravi odlok o 
javnem redu in miru.  

180 26.10.2005 Potočnik A. 
Ureditev kanalizacijskih odtokov v 
ambulanti na Dobrovi. 

Odgovor 
na 19.seji2 

181 26.10.2005 Potočnik A. 

Občinska uprava naj preveri ali so v 
delitveni bilanci z MOL vključeni tudi 
zdravstveni objekti  

182 26.10.2005 Potočnik A. 

Ali je občina kandidirala na razpis 
Fundacije za šport , ki je bil razpisan 
za leta 2006, 2007 in 2008?  

183 26.10.2005 Skopec O. 

Ali se dejansko načrtuje gradnja 
Mecatorjeve trgovine na zemljišču 
nasproti bencinske črpalne na 
Dobrovi? 

Odgovor 
na 19.seji3 

184 26.10.2005 Velkovrh M. 
Kakšen je status ceste Žaga – 
Ravnik? 

Odgovor 
na 19.seji4 

185 26.10.2005 Velkovrh M. Ali čistilna naprava na Šujici dela? 
Odgovor 
na 19. seji5 

186 26.10.2005 Velkovrh M. 

Zanima ga dokumentacija, ki je 
pridobljena za obnova zdravstvenega 
doma v Polhovem Gradcu?  

                                                 
2 Na pobudo g. Potočnika je podal odgovor Župan, ki je povedal, da se napaka 
odpravlja, le pa najbolj verjetno le to, da je sifon odtoka prekratek, tako, da ga voda 
ne zalije, kar povzroča smrad. 
3 Svetnika g. Kirinčič in g. Pograjc sta odgovorila, da sta seznanjena da v Mercatorju 
potekajo neuradni pogovori za ureditev trgovine. 
4 Na vprašanje je podala odgovor ga. Mojca Sečnik: cesta Žaga – Ravnik je 
kategorizirana z odlokom v letu 2000 in ima status javne ceste. 
5 V zvezi s čistilno napravo je g. Boris Krnjajič odgovoril, da ni pravne osnove za 
prevzem čistilne naprave v upravljanje, ker ni še dokončno urejeno lastništvo. 
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187 26.10.2005 dr.Dolinar J. 
Opozoril je da pobuda pod točko 135 
pobuda Janka Dolinarja (Dolenja vas)  

188 26.10.2005 Dolinar J. 

Kako je mogoče, da je upravljale 
vodovodov občina, odgovorna oseba 
pa Jože Oven. Zakaj to ni urejeno?  

189 26.10.2005 Oblak L. 

Pobuda za pripravo dokumentacije za 
izgradnjo kanalizacije v Šentjoštu v 
letu 2006.  

190 26.10.2005 Kirinčič H. 

Z g. M. Pograjcem sta se dogovorila, 
da ga bo zamenjal v svetu Svetu šole 
OŠ Dobrova.   

 
 
 
Ad 11) Razno 
 
Župan je občinske svetnike seznanil z možnostjo postavitve drsališča na Dobrovi v 
decembrskem času.  
 
Zapisala: Helena Čuk                                                                     

 
 
               Lovro MRAK 

         Župan  
 


